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 БЕОГРАД - Будућност Трепче је важно питање, које треба да се решава у оквиру
дијалога између Београда и Приштине, сматра шеф делегације Европског парламента за
односе са Србијом Едуард Кукан који се нада и да ће Србија ускоро отворити нова
преговарачка поглавља са ЕУ.

  Говорећи за "Новости" о разговору са потпредседником косовске владе Бранимиром
Стојановићем о "Трепчи", он каже да му је Стојановић објаснио свој став, али да му је
потребно да чује позицију свих партнера да би имао коначно мишљење.

  

"Зато не бих сада излазио с крајњим закључцима, али ово је важно питање. Свакако
треба да буде део општих разговора између Београда и Приштине", оценио је Кукан.

  

На питање да ли ће Србија ускоро да отвори нова преговарачка поглавља са ЕУ, он
каже да се нада да ће то бити могуће.

  

"Сви подстичемо Србију да настави са преговорима. Словачка председава ЕУ и било би
нам драго да дође до напретка. Најважније за Србију је да припреми отварање
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поглавља на такав начин, да нико у ЕУ нема ништа против", поручио је Кукан.

  

Упитан како Србија да усагласи своју спољну и безбедносну политику са Бриселом, када
у ЕУ има толико различитих мишљења и ставова, Кукан одговара да је Унија у
потпуности сагласна да су потребне санкције према Русији и да се све одлуке доносе
консензусом.

  

"Када тражимо од Србије да се усагласи са нама, не инсистирамо на томе да уради баш
све што ради ЕУ. Истина да земља кандидат није исто што и земља чланица, али волели
бисмо да по питању односа према Русији Србија делује као земља која жели да постане
члан европског клуба. Хтели бисмо да будете мало ближи нашим одлукама", нагласио је
Кукан.

  

На питање како гледа на неуспели покушај хрватских парламентараца да резолуцијом
осуде референдум у Републици Српској, он одговара да није видео било какав нацрт
или резолуцију.

  

"Истина да смо у оквиру наше посланичке групе разговарали о томе шта бисмо могли да
урадимо у вези са изјашњавањем у РС. То је све. Реч је само била о томе да у агенду
деловања укључимо и референдум", рекао је Кукан.

  

Он није желео да коментарише најаву председника РС Милорада Додика да ће, уколико
се у следећем извештају буду нашле осуде референдума и предлози за санкције,
зауставити пут РС ка ЕУ истичући да нико не говори о санкцијама.

  

Подсетивши да је референдум у РС одржан противно одлуци Уставног суда Босне и
Херцеговине, Кукан је рекао да је његов "принципијални став" да ништа не би требало
да се ради против одлука уставних судова, али је поручио да "свему овоме треба прићи
одмерено".

  

(Танјуг)
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